
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Mudroňova 83, 811 03 Bratislava zo dňa 13.04.2023 

 
Program zasadnutia:   

1. Otvorenie  
2. Predstavenie nový členov rady školy 
3. Aktuálne informácie o výchovno-vzdelávacom procese 
4. Rôzne 
5.      Diskusia   

 
K bodu 1 
Predseda rady školy otvoril zasadnutie, na základe prezenčnej listiny skonštatoval uznášania schopnosť Rady školy 
a dal hlasovať o programe zasadnutia. 
 
Výsledok hlasovania o programe zasadnutia Rady školy 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 2 
Na základe výsledkov volieb do miestnej samosprávy budú v nasledujúcom období zastupovať zriaďovateľa poslanci 
Mgr. Milena Gaálová a Mgr. Maroš Korman. Za zástupcov rodičov skončil mandát p. Törökovej a nahradila ju Mgr. 
Eleonóra Horanová. 
 
K bodu 3 
Riaditeľ školy prezentoval aktuálne informácie z výchovno-vzdelávacieho procesu, informoval o príprave na nový 
vzdelávací program. V nasledujúcom školskom roku sa zrejme posledný krát budú otvárať 3 triedy prvákov, vzhľadom 
na kapacitný problém to v budúcnosti už nebude možné. 
 
K bodu 4 

 Nadstavba z plánu obnovy – priorita školy, vzhľadom na nedostatočné priestorové kapacity a absentujúce 
technické učebne. Nadstavba by sa mohla realizovať nad novou časťou (prístavbou). 

 Fotovoltika - podaná žiadosť o stavebné povolenie, zo strany p. Gaálovej bola prisľúbená pomoc v tomto 
projekte. 

 Chodník v areáli školy – dokončenie do konca apríla aj na základe toho, že 6.5. bude na škole veľký futbalový 
turnaj. 

 Revitalizácia budovy jedálne, vnútorné rozvody teplej vody (nie len problém našej školy) práve dnes prebieha 
revízia rozpočtov investičných akcii na školách v Starom meste, kontrolór dá súpis (audit), čo je dokončené, čo 
nedokončené, čo nebolo začaté, s akými dotáciami sa počíta v nasledujúcom období. 

 Škola vypracovala svoj zoznam priorít a odovzdala ho na investičné oddelenie. 

 Elektrická energia, plyn – dlhodobo zazmluvnené dodávky EE za priaznivé ceny, poďakovanie poslancom za 
schválenie dodatku – firma Kore investovala do rekonštrukcie, ale zarátali si investíciu do poplatkov na 10 
rokov. Firma požiadala o vyššie platby, čo však bolo v rozpore so zmluvou, ale poslanci umožnili korekciu 
nákladov a kompromisne sa dohodli na pokračovaní zmluvy. Koncom roka kotolňa prejde do vlastníctva 
mestskej časti. Cena za mesiac stúpla z 4 na 20 tis., škola požiadala o energodotácie cez dotačnú schému. 

 Projekt Erasmus – možnosť vycestovania žiakov, hospitácie pedagógov v zahraničí, vzdelávanie pedagógov 
v zahraničí 

 Memorandum s mestom a Metropolitným inštitútom - dva projekty „Inklúzia ukrajinských detí“ a projekt 
„Ulice pre deti“ úspešne pokračujú. 20.5.2023 sa uskutoční akcia Ulica na hranie (stánky, aktivity, program), 
na jeseň očakávame návrh riešenia na zvýšenie bezpečnosti detí a dopravnej situácii v okolí školy. 

 Staromestská dotačná schéma (malá 500,- €, veľká 5.000,- €), škola má záujem, systém je rovnaký ako 
v minulosti, ale v prvom kole projekty budú hodnotiť nezávislí odborníci. 
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Prílohy: 
Prezenčná listina 
 
 
 
Zápisnicu vyhotovil: ........................................................  ............................................. 
 
 
 
Zápisnicu overil: ........................................................  ............................................. 

          predseda rady školy          podpis  
 
 
 
V Bratislave dňa.................................. 
 
 
 
 
 
 
 
Za zriaďovateľa: ...................................        odtlačok pečiatky       ............................................ 
                                podpis  
 
 
 
V Bratislave dňa........................... 
 

 

 

 

 

 

 

 


